
Bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 5. december 2024 

Kl. 17-19 

 

1. Godkendelse af referat Godkendt 
 

Valg af referent Christina Lindegaard 
 

2. Info fra huset 
 
 
 

Vuggestuen: De har vækket julenissen Julius. 
Fællessang hver mandag. Der er indkøringer i øjeblikket 
med nogle helt små. Opmærksomhed på måltider.  
Amanda er ansat som barselsvikar for Camilla. 
 
 
Børnehave/vuggehave/minigruppen, Linda: Temaet er 
jul. Hver stue har sin egen bagedag. Der er indlagt 
forældrejulehygge. 13/12 er der luciaoptog. Dagen før 
skal de gå lucia på Bakkehuset.  
Julefrokost med børnene den 19/12. Den 20/12 er der 
julebio i fællesrummet.  
 
Hver mandag er der fællessang på legepladsen og om 
fredagen er der bålhygge. 
 
Trivselselsmøder i alle bh-stuer er afholdt.  
 

3. Generel info fra Kaninbjerget 
(Malene) 
 
 
 

Personalesituationen:  
Der er sagt farvel til Susanne fra vuggestuen.  
 
Sussi er startet på studie – der er indsat vikar i hendes 
sted. Sussi er tilbage 28/9.  
 
Pernille fra frø har sagt op – hun skal noget helt andet.  
Jannie flytter tilbage fra Humlebistuen til Frø. Anna 
kommer tilbage og får timer på Humlebistuen.  
 
Ny studerende på Myrestuen. Der bliver lagt ekstra 
timer på Myrestuen, da der er en del børn der har brug 
for lidt ekstra.  
 
 



Køkkenet: Mirjana er deltidssygemeldt.  
 
Tiltag: Personaledag, hvor der er snakket måltider ifht. 
læringsmiljø. Forsøger at have den samme linje i hele 
huset. Der er indført pædagogiske måltider – dvs. at 
alle pædagoger skal spise det samme mad, som 
børnene får serveret.  
 
STUK: Afsluttes. Sidste møde på onsdag. Der arbejdes 
videre med læringsmiljøer og sprog.  
 
Tilsyn: Der kommer anmeldt tilsyn d. 6/5. Den 8/5 er 
der dialogmøde fra kl. 15-18.  
 
Kommende skolebørn: De er23. De bliver samlet en dag 
om ugen fra januar. Efter vinterferien samles de 2 dage 
om ugen. Der kommer et skriv til forældre til 
kommende skolebørn.  
 
 

4. Evaluering af Halloween 
 
 

Vi har et overskud på 751 kr. for salg af kaffe, kage og 
græskar. Vi fik doneret 30 græskar fra Rema 1000, så 
dette var med til at give et overskud. 
Det blev holdt på vuggestuens legeplads, som er meget 
bedre til dette arrangement, så dette vil vi gøre 
fremadrettet.  
 
Til næste år skal der sættes skilt op om at man ikke skal 
gå igennem vuggestuens fællesrum, men indgang fra 
parkeringspladsen.  
 

5. Dialogmøde med kommunen 
(Mette og Christina) 
 

Det var et godt dialogmøde. Hovedemnet var værdier i 
skole og dagtilbud.  

6. Madordning 
 

Der bliver foreslået at man tilbyder lidt pålæg til 
rugbrødet i stedet for kun smør, hvis børnene ikke kan 
lide dagens ret. Det overvejes også om man skal lave en 
ekstra rugbrødsdag og så slå suppe/grød dag sammen 
til kun 1 dag om ugen.  
 

7. Overgang fra vuggehave til 
børnehave (Julie) 
 
 
 

Der bliver ikke flyttet en bunke børn af gangen, det 
tages stille og roligt, når de er klar og der er plads. 
Forældrene får af vide til trivselssamtalerne, hvornår 
det forventes at rykke de enkelte børn.  



8. Lus (Daniel) 
 
 

Der er opmærksomhed på at forebygge, men det er 
ikke en generel udfordring.   

9. Rekruttering af medlemmer til 
bestyrelsen 
 
 
 

Til næste generalforsamling foreslås det at man hyrer 
en oplægsholder, som kommer og fortæller om f.eks. 
forældreskab. Det kan måske tiltrække flere forældre til 
selve generalforsamlingen.  
 
Det foreslås at der laves en flyer, som lægges i børnenes 
kasser med info om bestyrelsen og hvad det indebærer 
at sidde med i bestyrelsen.  
 
Evt. spisning og hygge forældre imellem til 
forældremøderne.  
 
Følger op med flyer til næste bestyrelsesmøde.  
 

11. Eventuelt 
 
 
 
 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 16. januar 2025 

 

 


